
PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR  SVILNO  
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/11-07/12 
URBROJ:  2170/01-09-10-11-2 
Rijeka,  28.12.2011. 
                                    

 
   

 
ZAPISNIK 

S 19. SJEDNICE VMO SVILNO 
 

19. sjednica VMO Svilno održana je 28.12.2011. (srijeda) s početkom u 19:00 sati u 
prostorijama MO Svilno, Svilno 82. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Nenad Antolović, predsjednik VMO 
- Veljko Baćić, zamjenik predsjednika VMO 
- Eduard Mijalić, član VMO 
- Helena Čirjak, članica VMO 
- Renato Klovar, član VMO 
- Kristina Dumić Červar, tajnica MO 
 
Ostali nazočni: 
-     
 

Sjednici nisu bili nazočni: 
-  
Usvajanje zapisnika s 18. sjednice VMO Svilno: 

 
• Zapisnik je jednoglasno usvojen 

 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Program Doček Svetog Nikole – izvještaj 
2. Poslovni prostor na adresi Svilno 82 – problematika 
3. Program sporta – izmjene 
4. Razno: informacije i zamolbe grañana  

 
 

 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 
 
 



AD 1 
 
Predsjednik Vijeća, g. Nenad Antolović pročitao je prisutnim Vijećnicima izvještaj o 
provedenom programu Doček Svetog Nikole. Dana 6.12.2011. godine održan je program u 
dvorani Doma Svilno. Odazvalo se 66 djece predškolskog uzrasta sa područja Svilnog. U 
prigodnom dijelu programa nastupila je kazališna skupina RI Teatra sa predstavom  "Dobri 
djeda naš". Utrošeno je: 3.075,00 kn za predstavu i za poklon pakete (igračka + slatkiši)   
5.644,14 kn.  
 
  
Zaključak: 
 
Vijeće je jednoglasno usvojilo Izvještaj. 
 
 
 
AD 2 
 
Predsjednik Vijeća, g. Nenad Antolović upoznao je prisutne Vijećnike sa informacijom da će 
se ponoviti natječaj za poslovni prostor na adresi Svilno 82 te da je ponovo potrebno zatražiti 
od Grada Rijeke da se smanji zakupnina za navedeni prostor ili da se prostor pregradi za 
više namjena. 
 
 
Zajključak: 
 
Vijeće je odlučilo da će  ponovo zatražiti od Grada Rijeke da se zakup smanji ili da se 
prostor pregradi. 
 
 
 
AD 3 
 
 
Tajnica VMO obavijestila je prisutne Vijećnike da je Odjel gradske uprave za sport i tehničku 
kulturu bio prisiljen smanjiti proračunska sredstva za sportsko – rekreativne programe vijeća 
mjesnih odbora te da se neće u 2012. godini sufinancirati navedeni programi. Dio programa 
moći će se realizirati iz dijela sredstava koje osigurava Odjel za gradsku samoupravu i 
upravu te je potrebno sagledati i izmijeniti predloženi program sporta VMO Svilno za 2012. 
godinu. 
 
 
 
Zaključak: 
 
Vijeće je navedeno primilo na znanje i izmijenilo je dio programa sporta na način da ga 
je uvrstilo u program Dana MO koji se sufinancira sredstvima Odjela za gradsku 
samoupravu i upravu.  
 
 
 
 
 
 
 



 
 
     
    

 

  

Sjednica je završila u 20:00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri  (3) stranice. 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: Predsjednik VMO Svilno: 

 
Kristina Dumić Červar Nenad Antolović 

 


